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kérdé s

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés Elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 90 . § (1) bekezdés alapján „Megérjük, hogy végre id őben
fizetnek?” címmel kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Szű kebb hazám a beregi térség mezőgazdasági adottságai olyanok, hogy sok gazd a
lépett be az agrár környezetgazdálkodási programba . Sajnos évrő l-évre azt
tapasztaljuk, hogy a kifizetések csúsznak és az MVH sem tud választ adni a
gazdáknak, mikor juthatnak a pénzükhöz. A késedelmes kifizetések az érintettekne k
igen súlyos gondot okoznak, hiszen sok családban az egyedüli jövedelemszerzés i
lehetőségérő l van szó .

Kérdésem, mi az oka a késedelmes kifizetéseknek, illetve mikorra tervezik, hogy a
tárca utoléri magát kötelezettségei teljesítésében ?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 9 .

Czomba Sáhdor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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